
                                         

Zápis z VČS MO Kostelec n.Orl. konané dne 11. 4. 2015 

 

Dne 11. 4. 2015 se od 8 hodin ve SK Rabštejn uskutečnila výroční členská schůze MO ČRS 
Kostelec nad Orlicí. Předseda MO, Miroslav Hovorka, přivítal účastníky a vzhledem k účasti 
posunul začátek o 15 minut, aby schůze byla usnášeníschopná. 

 

V 8,15 proběhlo schválení programu VČS s tímto obsahem: 

 

1.      Zahájení, schválení návrhu programu jednání 

2.      Volba pracovního předsednictva 

3.      Volba komisí: Návrhové a Mandátové  
              
4.      Udělení čestných odznaků  

5.      Zpráva o činnosti za rok 2014 

6.      Zpráva o hospodáře za rok 2014 

7.      Zpráva účetní za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 

8.      Zpráva o činnosti mládeže 

9.      Zpráva dozorčí komise 

10.    Návrh plánu prací na rok 2015 

11.    Diskuse  

12.    Návrh a schválení usnesení 

13.    Závěr    

 

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 73 přítomných v sále při hlasování 

 

Volba pracovního předsednictva 

Složení: Hovorka Miroslav, Ing. Mařík Petr, Malý Jaroslav, Novák Jaromír, Urban Michal 

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 73 přítomných v sále při hlasování 

 

 



Volba komisí: Návrhové a Mandátové 

Složení: 

Návrhová: předseda- Ing. Petr Mařík, členové- Novák Jaromír, Machač Jan 

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 73 přítomných v sále při hlasování 

Mandátová: předseda- Petr Marek, členové- Kiezler Petr, Mach Jan 

Zpráva mandátové komise (příloha 3). 

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 73 přítomných v sále při hlasování 

 

Udělení čestných odznaků 

Za dlouholeté členství byly uděleny předsedou MO čestné odznaky těmto členům: Cindr 
Pavel, Frydrych Jiří, Picko Josef. 

Zpráva o činnosti za rok 2014 

Zprávu o činnosti MO za rok 2014 přednesl předseda MO Miroslav Hovorka. 

Zpráva o hospodáře za rok 2014 

Zprávu o hospodaření za rok 2014 přednesl hospodář MO Michal Urban. Ve své zprávě 
shrnul plnění zarybňovacího plánu, výsledky a počty z výlovů našich rybochovných zařízení. 
Seznámil členskou základnu s úlovky našich členů na místní, pstruhové a mimopstruhové 
vodě. Informoval o chybném vyplňování povolenek a sumářů (nepíší se docházky a hlavně 
ponechání si „bílé ryby“), upozornil vzhledem k chybějícím kusům ryb na rybochovných 
zařízeních a množícímu se zakázanému lovu planktonu na zvýšené kontroly RS. Dále 
připomněl důležitost šetrného chování k rybám a přírodě celkově. 

Zpráva účetní za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 

Zprávu o hospodaření za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 přednesl účetní MO Jaromír 
Novák (příloha 1). 

 

Zpráva o činnosti mládeže 

Zprávu o činnosti mládeže přednesl místopředseda MO Ing. Petr Mařík. Ing. Mařík 
informoval členskou základnu o tom, že rybolov mládeže dle platné legislativy je i na místní 
vodě povolen na dva pruty se shodnými právy, jako mají dospělí, včetně samostatnosti při 
lovu. Celkový počet dětí je 32, z toho v Kostelci nad Orlicí 14 starších vede Ing. Mařík a 7 
mladších pan Hladký. 11 dětí z Doudleb nad Orlicí má na starosti L. Frydrych. Dále Ing. 
Mařík informoval o tradičních akcích pro děti uskutečněných v roce 2014 a to výstava Brno, 
Expedice Orlice a rybářské závody. V roce 2014 obdržela MO příspěvky z grantu Městyse 
Doudleby 5.000,-Kč a Města Kostelec 14.000,-Kč. Zmíněna byla také prezentace činnosti 
kroužků v tištěných i internetových zpravodajích (Kostelec i Doudleby). 

 

 



 

 

Zpráva dozorčí komise 

Zprávu dozorčí komise přednesl její předseda Stanislav Kodytek. Konstatoval, že vedení 
účetnictví, pokladny a celkové hospodaření MO za rok 2014 proběhlo bez závad. 

Návrh plánu prací na rok 2015 

Předseda MO podrobně seznámil členy MO s plánem prací na rok 2015. (příloha 2). 

Diskuse 

• Následně předseda MO otevřel diskusi. 
• Ladislav Žáček vystoupil s příspěvkem o špatném vyplňování povolenek a sumářů, jak 

již uvedl hospodář MO 
• Michal Urban odpověděl na otázky členů týkající se zarybňovacího plánu, zejména na 

zarybňování lipanem, kterého je značný nedostatek a také problematické vysazování 
kapra do revíru DO2. Dále odpověděl na problematické zarybňování „Staré řeky“. 

• Milan Seidl vystoupil s dotazem na činnost (nečinnost) RS, hospodář odpověděl, že 
probíhají schůzky RS za účelem zlepšení činnosti a bude provedeno proškolení a 
přezkoušení členů RS. 
 
 

Návrh, a schválení usnesení 

Předseda Návrhové komise, Ing. Petr Mařík, nechal hlasovat o způsobu přijetí usnesení jako 
celku. 

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 73 přítomných v sále při hlasování 

Poté nechal hlasovat členskou základnu o přijetí usnesení jako celku (příloha 4). 

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 73 přítomných v sále při hlasování 

 

V 11 hodin poděkoval předseda MO členům za účast a VČS ukončil. 

 

 

 

 

Zapsal: Michal Urban. 

 
  
 
 



Místní organizace Českého rybářskéh svazu - Kostelec nad Orlicí

Rozpočet MO ČRS na rok 2015

Rozpočtová kapitola - činnost NÁKLADY VYNOSY ZISK 1+1

ZTRÁTA/-I
41 Organační činnost 315 000,00 340 000,00 + 25 000,00

42 Správa objektu Podhorná 25 000,00 4 000,00 - 21 000,00

46 Kroužky mládeže 13 000,00 0,00 - 13 000,00

47 Závody MO 40 000,00 50 000,00 + 10 000,00

48 Družstva RT a LRU 5 000,00 0,00 - 5 000,00

50 Rybochovná zařízení 70000,00 110 000,00 + 40 00000

60 Revír DO 2 0,00 0,00 0,00

65 MV-revír Přehrádky a Střek; 100 000,00 110 000,00 ÷ 10000,00

68 Pozemky 0,00 0,00 0,00

C e I ke m 558 000,00 614 000,00 + 46 000,00

V Kostelci nad Orlicí dne 23. února 2015

Vypracoval: Novák Jaromír



Akce

Padhorná - rybník

Oprava utaženi pražců po výlovu

Oprava ukončeni hráze - kámen (před bet, desky)

Zpevněni plochy na hrázi pro výlovy

Sekání trávy, úklid

Přehrádky

Oprava obtoku u studánky

Oprava a zpevnění břehů u hráze Hájená - Smrčina

Sekáni trávy, úklid, prořez

Oprava průsaků u nátoku do přehrádek

Oprava hrázek Smrčina - Cabalkova

Oprava hrázek Hájená - Smrčina

návrh

PLÁN PRAtt 2015

308.

30.8.

průběžně

31.8

22.8.

22.8.

Areál Podhorná

Vybudování novů kůlny a nového oploceni

Zpevněné plochy - parkoviště?

Úklid, reorganizace nářadí

Skála I.

Rozvoz hnoje

Skála II.

Odbahnění loviště

Oprava vývařiště

Oprava hráze?

Skála III.

Rozvoz hnoje

150

20

20

celkem 190

celkem 10 30.4.

40

20

20

celkem 80

celkem 10

hotovo

hotovo

hotovo

Forberk

Pálení prořezu, úklid

Rozhodčí

Veteráni

Přehrádky

30

celkem 70

20

celkem 50

celkem 20

200

100

celkem 300

Hodiny

30

20

10

Termín

22,8.

22.8.

8.8.

8.8.20

celkem 80

30

20

20

So

30

40

celkem 190

30.6.

30.6.

31.12.

28.2

28.2

30.4.

Koupaliště Mírov

Odbahnění

Sekáni trávy, úklid

Koupaliště Lhota

Vyčištěni jímek, přítoku

Sekání trávy, úklid

Instalace mřížky a poklopu u přepadu

40 hotovo 21.3.

10

20

21.3.

31.5.

31.5.

21.3.

31.3.

Komora

Instalace sítí proti vydře a pytlákům celkem 80

plánovaný počet na rok 2015 celkem 1000



Výroční členská schůze MO tRS Kostelec nad Orlicí

Zpráva mandátové komise:

11.4.2015 SK Rabštejn

Členská základna MO ČRS Kostelec má ke dni 11.04.2015

ztoho ženy

mládež 16-18

děti do 15 let

Dnešní výroční členské schůzi je celkem přítomno:

246 členů

9 členů

T členů

20 členů

4 ‘1 4 řádných členů

což představuje %

Výroční členská schůze ie tímto usnášeníschopná.

Mandátová komise: Petr Marek

Jan Mach

—

____________

51741

__________

Petr Kiezler 1

cw; ry6%4%
místní org2ni Z3CC -2-,

KOSTELEC NAD ORLICI

Kostelec nad Orlici IIA.2015



Usnesení VČS MO Kostelec n.Orl. konané dne 11.4.2015

Členská schůze schvaluje:

a) Zprávu o činnosti MO za rok 2014

b) Zprávu účetní za rok 2014
e) Návrh rozpočtu na rok 2015
d) Zprávu hospodáře
e) Plán prací na rok 20t5

O Kooptaci náhradníků výboru p. Luboše Chlajna a Tomáše Ludvíka do výboru MO

Členská schůze bere na vědomí:

a) Zprávu dozorčí komise
b) Uvedení v činnost usnesení z roku 2014 o omluvě neúčasti na VČS a to písemnou,

nebo elektronickou formou (počínaje letošní ČS, kdo se neomluvil tímto způsobem, je
mu navýšena brigádní povinnost o 5 hodin).

Členská schůze ukládá:

a) Výboru MO projednat přednesené diskusní příspěvky a sjejich řešením seznámit příští
Čs schůzi

b) Zajistit uspořádání rybářských závodů na Podhoné
c) V případě zájmu uspořádat další ročník Poháru veteránů

Za návrhovou komisi: Ing. Petr Mařík


